
4D3N
探索巴厘岛+
努沙珀尼达岛

EXPLORE BALI + NUSA PENIDA
Tour Code: BEN-3

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Diamond Beach
钻石沙滩

Diamond Beach
钻石沙滩

Indonesia
印尼

Wanagiri Hidden Hill 
瓦纳吉里隐山

Wanagiri Hidden Hill 
瓦纳吉里隐山

Ulun Danu Beratan Temple
布拉坦水神庙

Ulun Danu Beratan Temple
布拉坦水神庙

Tanah Lot Temple
海神庙

Tanah Lot Temple
海神庙

 

VW Safari Tour
VW 復古老爷车之旅

特别安排
SPECIAL ARRANGEMENT



 神鹰广场 - 简称为GWK，位于Bukit半岛，是一座由高原石灰岩打造，美丽
而宁静的巴厘岛南部公园。文化公园是巴厘岛专门接受并保持艺术，文化
和精神层次交流的地方。这座公园占地250公顷，是组织艺术文化展览，表
演，展出，会议的首选地方。GWK可以为游人提供一个绝佳观看美丽日落
的地方。

 潘达瓦海滩 - 令人印象深刻的地形和通向海洋的人造石灰岩隧道而闻名。巨
大的悬崖被切开，以腾出空间来布置蜿蜒而又平坦的沥青路面，直达海滩。
那些望着大海的悬崖上有深深的弧形拱门，上面嵌有雕像。他们每个人都代
表着Mahabharat史诗的角色。

 水神庙 - 建造于水面上的一座神庙建筑。在海拔约 1500 米的温和山区气候中
，空气清新凉爽，湖面清澈平静得令人惊叹，几乎是完全静止的，只有偶
尔掠过的微风，在湖面产生微小的涟漪。薄薄的雾气从湖中升起，悬在半
空，环绕在神殿周围，给人一种有些超现实的感觉。

 瓦纳吉里隐山 - 乘坐敞篷大众游猎车以复古风格探索巴厘岛，欣赏岛上一
些最美丽的风景，包括水稻梯田。并参观令人眼花缭乱的寺庙：湖边的 
Ulun Danu Beratan 寺、带有倒影池的 Taman Ayun 寺、山脚下的 Batukaru 
寺和以日落而闻名的海神庙。

 海神庙 - 这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表,始建于16世纪。该庙坐落
在海边一块巨大的岩石上，每逢涨潮之时，岩石被海水包围，整座寺庙与
陆地隔绝，孤绝地立在海水中，只在落潮时才也陆地相连。

 KRISNA OLEH-OLEH纪念品 - 在Samasta可以作为您在巴厘岛购买礼
物的地方。您可以在这里找到各种类型的高端巴厘岛纪念品。从巴厘岛特
色的帽子，衬衣，包类，巴厘岛小吃，正宗的巴厘岛面料，直到绘画均可
以在这里找到。许多选项和类型将使您能够根据不同的品味与预算自由选
择任何纪念品。

巴厘岛

 精灵沙滩 - 一个令人难以置信的隐蔽海滩，周围环绕着高耸陡峭的悬崖 
和深蓝绿色的海水，进一步被粉状的白色沙滩所包围，拥有最令人惊叹的
景色，如人间天堂。僻静的海滩本身就在崎岖不平的400米悬崖边徒步旅
行中。从这个角度，游客可以俯视被延伸到印度洋的著名石灰岩岬 角所
包围的白色沙滩。

 钻石沙滩 - 的吸引力來自於群峰環繞的湛藍海水和柔軟潔白的沙灘，四
周環繞著雄偉的Karst Cliff喀斯特峭壁。有幾塊Karst Rock岩溶岩石高於海
平面。它的形狀像金字塔一樣呈多邊形，許多人將其視為鑽石。它的位置
在懸崖後面，所以難怪遊客也知道這個海灘是一個隱藏的天堂。

努沙珀尼达岛

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：精简行程 ：

第一天 启程 a 巴厘岛 (机上用餐/晚)

 神鹰广场

 潘达瓦海滩

第四天 巴厘 a 回程 (早/机上用餐)

 KRISNA OLEH-OLEH纪念品店

第二天 努沙珀尼达岛 - 巴厘 (早/午/晚)

 精灵沙滩

 钻石沙滩

第三天 巴厘 (早/午/晚)

 水神庙

 瓦纳吉里隐山

 水果市场

 VW復古老爷车之旅：

加德路易梯田

海神庙

Garuda Wisnu Kencana (Cultural Park)
神鹰广场

Garuda Wisnu Kencana (Cultural Park)
神鹰广场

Diamond Beach
钻石沙滩

Diamond Beach
钻石沙滩

Kelingking Beach
精灵沙滩

Kelingking Beach
精灵沙滩

 3 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐

风味餐：
★ 巴厘岛风味
★ 中餐
★ 巴厘岛排骨

酒店住宿（3 晚）
 巴厘岛库塔宾唐酒店或同等级 x 3 晚



BALI
 Garuda Wisnu Kencana - Enjoy the true Balinese cultural experience and the 

splendor of the fourth tallest statue in the world, the Garuda Wisnu Kencana Statue. 
Designed by renowned Balinese artist Nyoman Nuarta, this statue is made of copper 
and brass and has 754 modules with 25 steel segments weighing 900 tons, with a 
steel weight of 1300 tons. The statue and its pedestal are 120.9 meters high and 64 
meters wide thanks to the wingspan of Garuda. In addition to the statue, GWK also 
provides many other tourist areas, ranging from dance performance areas, parks, 
and outdoor activities, to typical photo spots.

 Pandawa Beach - Pandawa Beach is one of the many hidden beaches of Bali. 
Pandawa Beach also features milky-colored sands accompanied by clear blue waters 
going on an ebb and flow, suitable for those who crave a calming atmosphere while 
basking in the warmth of the radiant sun. Those who love a little bit of adventure can 
also partake in some recreational activities such as canoeing, snorkeling, surfing, or 
paragliding.

 Ulun Danu Beratan Temple - Ulun Danu was built in adoration of the 
Goddess Danu. Danu, in the Balinese tongue, means lake, while the goddess 
Danu is queen of water, lakes and rivers. The temple complex consists of four 
sacred buildings. The style of the building follows the Trimurti belief; three holy 
colors to represent the three gods: Shiva, Brahma and Vishnu.

 Wanagiri Hidden Hill - has a lot selfie spots, each location has different 
attractions, from its beautiful human-sized bird’s nest, swing, wooden teacups, 
the bow of a boat, wooden stars, tree houses, an Indonesian interpretation of 
the Eiffel Tower and much more. All of these platforms face directly to Lake 
Buyan and Lake Tamblingan surrounded by shady forests and is a truly beautiful 
bite of Bali.

 Tanah Lot Temple - built by one of the last priests to come to Bali from 
Java in the 16th century, its rituals include the paying of homage to the 
guardian spirits of the sea.

 Krisna Oleh-oleh - Krisna is the biggest souvenir shop in Bali, they even 
claim to be the biggest in South-East Asia. There are many Krisna stores all 
over the island, in Kuta, Denpasar and even in Singaraja. They sell all types of 
typically Bali merchandises from clothes, foods, toys, spa products, arts and 
anything you can think of. All items are available on fixed price.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:SCHEDULE

Ulun Danu Beratan Temple
布拉坦水神庙

Ulun Danu Beratan Temple
布拉坦水神庙

VW Safari Tour
復古老爷车之旅
VW Safari Tour
復古老爷车之旅

Jatiluwih Rice Terrace
加德路易梯田

Jatiluwih Rice Terrace
加德路易梯田

HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)
 Bintang Kuta Hotel Or Similar Class x    3 Nights

 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner
Special Cuisine:
★ Bali Cuisine
★ Chinese Cuisine
★ Bali Pork Ribs

NUSA PENIDA
 Kelingking Beach - An incredible hidden beach framed by towering, steep 

cliffs, and deep turquoise blue waters further embraced by powdery white sand 
with the most amazing view like heaven on earth.The secluded beach itself is 
down a rugged 400m cliffside hike.From this viewpoint, visitors look down onto 
the white sand enveloped by the famous limestone headland that reaches out 
into the Indian Ocean.

 Diamond Beach - Diamond Beach Nusa Penida is one of the best beaches on 
the island. The shiny white sand and turquoise water make this a must-see 
destination on the Nusa Islands. This place is also becoming popular where you can 
take pictures while swinging between two palm trees over the beach.

D1 ARRIVAL a BALI (MOB/D)

 Garuda Wisnu Kencana
(Cultural Park) 

 Pandawa Beach

D4 BALI a DEPARTURE (B/MOB)

 Krisna Oleh-Oleh

D2 NUSA PENIDA - BALI (B/L/D)

 Kelingking Beach 
 Diamond Beach 

D3 BALI (B/L/D)

 Ulun Danu Beratan Temple
 Wanagiri Hidden Hill 
 Fruit Market 
 VW Safari Tour:

· Jatiluwih Rice Terrace
· Tanah Lot Temple



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 巴厘岛 BALI 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Indonesia  : +62

印尼   : +62

Indonesia (Bali) - Malaysia is 1 hours 
ahead of Medan.
印尼（巴厘岛） 标准时差慢马来西亚时间1小时

10,000 IDR = MYR 3.00
10,000 印尼盾 = 马币 3.00

Voltage - 100 V

电压 - 100 伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

Indonesian Rupiah - IDR

印尼盾    - IDR

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 许多信用卡在印尼都能通行
* Credit card are used widely in Indonesia

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
22℃ - 33℃

A330


